
 

 

Wij zijn een kleine organisatie die alwaar 12 jaar bestaat. 

Dat de overheid aan de groepen willen sleutelen is duidelijk. 

Heel veel is al gezegd in voorgaande reactie, over de gebouwen, beperkte keuze vrijheid, doorstroom 

naar de peutergroep enz. 

Ik denk dat er zeker ruimte is om kind plaatsen in te leveren voor meer kwaliteit op de groepen.  

Ondernemers kunnen dan keuzes maken door bijvoorbeeld op het max aantal kinderen per groep te 

gaan zitten met desbetreffende aantal leidsters of ze kunnen kiezen voor kleinere groepen en dan 

ook minder leidsters. 

Dat de verticale groepen zo rigoureus worden getroffen vind ik zonde. Juist om ouders de keus te 

geven tussen een verticale of een baby groep wordt hierdoor weggehaald, veel verticale groepen 

zullen omgezet worden naar peutergroepen of een babygroep, mits dit organisatorisch haalbaar is. 

Dat er meer kinderen op de BSO mogen is natuurlijk wel vreemd, is alleen maar ‘’wisselgeld’’. Er zijn 

vast ook organisaties die geen BSO hebben. 

Met de ingezette koers zal de uur prijs hoogstwaarschijnlijk omhoog schieten bij veel aanbieders, 

gaat de overheid de maximaal te vergoeden uur prijs dan ook naar verhouding omhoog gooien. 

Het lijkt mij sterk dat de ondernemers in de kinderopvang alleen de financiële consequenties van 

deze kwaliteit verbetering op zich moeten nemen. 

Mogelijkheden die haalbaar zijn met als resultaat kleinere groepen met na genoeg gelijk aantal 

leidsters en daardoor lichtere prijs stijgingen kunnen zijn: 

Babygroep 0-2 jaar 1 leidster op 4 kinderen *1 2 leidsters op 8 kinderen*2 

   3 leidsters op 12 kinderen *3 

*1= max 3 kinderen van 0 

*2= max 6 kinderen van 0 

*3= max 8 kinderen van 0 

( Organisatie kunnen zich hier in gaan onderscheiden door bijvoorbeeld voor max 8 kinderen van 0-2 

jaar te kiezen). 

 

Peuters 2-4 jaar verandert niets 

 

0-4 jaar   1 leidster op 5,4 kinderen met een max van 14 kinderen op de groep. 

 

Als ondernemer in de kinderopvang zijn wij al 12 jaar aan het schakelen door vernieuwde wetgeving  

of kwaliteitseisen vanuit de overheid maar dat maakt ondernemen in de kinderopvang juist ook zo 

leuk om te doen. 

 

Vriendelijke groeten, 

ML Keijser 

Kinderopvang Texel/ Olmenhoeve 


